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Abstract (en)
[origin: WO2015144694A1] The invention relates to a driving device comprising a hand-held housing (1), a piston element (2), which is
accommodated in a piston guide (5), for transmitting energy from a propellant charge to a fastening element to be driven in, the piston element (2)
extending along a central axis (A), and an actuator (10, 11, 12) by means of which a start position of the piston element (2) can be variably modified
for changing the energy transmitted from the propellant charge to the piston element (2), the actuator comprising a slotted guide (10) that has a
plurality of stop positions (10a) which differ in the axial direction.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Eintreibgerät, umfassend ein handgeführtes Gehäuse (1), ein in einer Kolbenführung (5) aufgenommenes Kolbenglied
(2) zur Übertragung von Energie aus einer Treibladung auf ein einzutreibendes Befestigungselement, wobei das Kolbenglied (2) sich entlang
einer Zentralachse (A) erstreckt, und ein Stellglied (10, 11, 12), mittels dessen eine Startposition des Kolbenglieds (2) zur Änderung der von der
Treibladung auf das Kolbenglied (2) übertragenen Energie einstellbar veränderbar ist, wobei das Stellglied eine Kulisse (10) mit mehreren, in axialer
Richtung verschiedenen Anschlagpositionen (10a) umfasst.
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